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Membership Registration Form 

A. PERSONAL DETAILS 個人資料 Reg. Date 註冊日:     /    / 

First Name 名: ___________________________ Surname 姓:__________________________ 

Nationality 國籍：________________________ Gender 性別: Male 男 / Female 女 

D.O.B 生日: ____/ ____/______ Age: _____歲 Main Language 第一語言: _______________ 

Other Language 其他語言:  

Mandarin 普通話 / Shanghainese 上海話 / Cantonese 廣東話 / English 英文 

Address 住址:___________________________ Suburb 住的區:_______________ VIC _____ 

Home Number 住家電話:__________________ Mobile Number 手機號碼: _______________ 

  

B. CONTACT DETAILS OF APPLICANT'S NEXT OF KIN 家屬聯繫資料 

First Name 名: ___________________________ Surname 姓:__________________________ 

Relationship with Applicant 關係: ___________ Mobile Number 手機號碼: ______________ 

Email: __________________________________ WeChat 微信 ID: _______________________ 

Address 住址:___________________________ Suburb 住的區:_______________ VIC _____ 

  

C. INTEREST 興趣 

□ Play Mahjong 打麻將   □ Dance 跳舞   □ Singing 唱歌   □ Art and Crafts 摺紙   

□ Calligraphy 書法 □ Tea ceremony 茶道   □ Tai Chi 打太極   □ Making Friends 交朋友 

□ Other 其他: 
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D. AGREEMENT 入會申請須知 

1. Membership will take effect upon confirmation of payment ($18). 

所有會員福利將於會費繳交後開始生效。 

2. Please provide valid and correct data for member correspondence and organizing activities, and please 

let us know if there are any changes to your data. 

申請人請填寫正確資料，所有資料將用於活動安排及會員通訊。若資料需要更改，請與本中心工  

作人員聯絡。 

3. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, information collected is recorded for 

administrative purposes to keep you informed of our centre’s activities. It will not be released to any 

third party. 

根據個人資料(私隱)條例，所得資料會供本協會運用和通知會員有關本中心活動的消息，未得到

您的允許，不會轉交給第三者。 

4. I am willing to participate in Chinese Senior Group’s activities and become a member of the Group. I 

will respect and follow the membership rules and regulations. 

我願意加入“老來樂”並成為一名會員，我會尊重老來樂華人長者活動中心對會員的要求和規章

制度。 

5. I will care for all the facilities of the venue. I will pay the full price for anything damaged. 

進入活動中心要愛護場內一切設施，如有損壞，照價賠償。 

6. Members should cherish all the equipment and return to the original place before leaving. 

會員在活動期間要愛惜活動器材，活動結束時，將活動器材整理好並擺放回原處。 

7. After entering the group, it is your responsibility to take care of your belongings. 

進入活動中心保存好自己的貴重物品，若遺失與本中心無關。 

8. After entering the group, you have to obey and follow the responsible person’s arrangement. Do not do 

any activity on your own.  

進入活動中心要服從中心負責人的活動安排，不要單獨自行活動。 

9. Members are encouraged to show kindness and compassion to each other and build a positive 

atmosphere together.  

來活動中心要友好娛樂，會員之間團結友愛，營造一個良好的活動氛圍。 

10.  During the activities, we may take some photos for promotion. If you do not want your pictures to be 

shown in public, please inform us beforehand. 

活動過程中，我們將會拍攝照片，並將其放在網站上進行宣傳，若是不希望自己的照片被公開者，

需提前告知。 

11.  If your heart or breathing has stopped, you require  

如果您的心跳或呼吸突然停止，您希望： 

□ Call 000 我們叫救護車  □ Not-For-Resuscitate (NFR) 拒絕心肺復甦術   

 

Signature 簽名: ____________________  

 

Date 日期: _______/________/________  

 


